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内容概要

書名《未濟詩艸》，取自《易經》第六十四卦，寓意詩道上奮而不怠，不斷更新。
作品收錄作者戊子至辛卯歲（2008-2011）三年多來詩作二百餘首，以及一部分詞作、文稿，內容多涉
及大學期間學習、生活，師友之間的交遊、酬酢。
書籍內頁以傳統古籍樣式排版，內文則以「康熙字典體」排成，以求復古閒雅。
裝幀上布面精裝，內頁以古籍中蝴蝶裝式樣人手加工而成，外加紙書套。
印量三百冊，每冊均編號，版權頁以民國間圖書式樣，中文以聚珍仿宋體排成。

Meih Jai Si Chou is a full collection of Mr. Yim’s poetry works between 2008 and 2011. The book, featuring his
works on his college life, friends and teachers, is a limited edition with 300 copies. The book is designed and bound
in the form of the traditional Chinese ancient book which is the earliest form of back-bone binding in China,
known as the Butterfly Binding(蝴蝶裝). The words are printed in a special font used in The Kang-Xi Dictionary(
康熙字典, 1716). The reader will find the elegantly designed book a good read.
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作者简介

嚴偉
字大可，一九八八年生於上海，八歲遷居香港，畢業於香港中文大學，主修中文，副修藝術。
在大學期間隨師學詩，作品曾於香港、中國內地詩詞對聯比賽中獲獎。

Mr. Yim Wai, born in Shanghai in 1988 and moving to Hong Kong when he was eight, is a graduate of the Chinese
University of Hong Kong, majoring in Chinese Language and Literature, and minoring in Fine Arts (Chinese
Painting and Calligraphy). After learning classical Chinese poetry writing in the college, he has written a number of
poems and some of his works were awarded with prizes in different poetry competitions held in Hong Kong and
Mainland China.
讀者留言
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